
PROTOKÓŁ Nr XXVII/2021 

 

z XXVII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 18 marca 2021 roku w budynku 

administracyjnym Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. od 8:00 do 09:40. 

        

Ad.1. Otwarcia XXVII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy Paweł Patrzałek. Przywitał radnych Rady Gminy Solec-Zdrój oraz obecnych 

pracowników Urzędu Gminy. Poinformował zebranych, że przebieg Sesji Rady Gminy jest 

transmitowany i utrwalany za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, zgodnie z art. 

20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym.  

   

Ad.2. Przewodniczący Rady poinformował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 

radnych. Obecnych jest 12 radnych, co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad 

Rady Gminy Solec-Zdrój oraz podejmowania prawomocnych uchwał. 

Radni nieobecni: Teresa Sowula, Stanisław Żelazny oraz Marian Mastaliński. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ad.3. Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek zaproponował rozszerzenie porządku 

obrad o projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty i zwrotu części opłaty za korzystanie 

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży, należnej w 2021 roku. Następnie odczytał uchwałę. Radny Włodzimierz Grabda 

zwrócił uwagę, aby pomagając przedsiębiorcom, nie zapominać o rolnikach, również 

dotkniętych kryzysem i np. umorzyć im IV ratę podatku. Wójt odpowiedział, że organem 

podatkowym jest wójt gminy i to do niego należy składać wnioski o umorzenie podatku. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozszerzenie porządku obrad  

o uchwałę w sprawie zwolnienia z opłaty i zwrotu części opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, należnej 

w 2021 roku. 

Za rozszerzeniem porządku XXVII Sesji Rady Gminy głosowało 10 radnych,  

2 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad został rozszerzony o wymienioną 

uchwałę. 

 Następnie, Przewodniczący Rady odczytał porządek posiedzenia, który przedstawia 

się następująco:  

1. Otwarcie XXVII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku XXVII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 

4. Przyjęcie Protokołu z XXVI Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 

5. Złożenie do Przewodniczącego Rady Gminy pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 

6. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu-Zdroju  

za 2020 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok. 

9.  Podjęcie uchwał: 

a/ uchwała w sprawie zmiany Załącznika do uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 

ich pobierania; 

b/ uchwała w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Solec-Zdrój w 2021 roku”; 

c/ uchwała w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Gminie Solec – Zdrój na lata 2021 – 2024”; 



d/ uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Solec - Zdrój; 

e/ uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Solec-Zdrój na terenie Gminy Solec - Zdrój; 

f/ uchwała w sprawie stanowiska Rady Gminy w sprawie Projektu „Planu Strategicznego dla 

Wspólnej Polityki Rolnej” oraz innych dokumentów związanych z rozwojem obszarów 

wiejskich; 

g/ uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2021 – 

2032; 

h/ uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2021 rok; 

i/ uchwała w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały nr XIII/75/2019 Rady Gminy 

Solec-Zdrój z dnia 3 grudnia 2019 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Solec-Zdrój; 

j/ uchwała w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

k/ uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie przeprowadzenia  

Referendum Ludowego; 

l/ uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu Tymczasowej Rady Stanu 

Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego; 

m/ uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty i zwrotu części opłaty za korzystanie z zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, 

należnej w 2021 roku. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Za przyjęciem proponowanego porządku XXVII Sesji Rady Gminy głosowało 12 radnych,  

0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

 

 Ad.4. Nikt z obecnych radnych nie wniósł żadnych uwag do protokołu z XXVI Sesji 

Rady Gminy. Protokół został przyjęty.        

 

Ad.5. Pisemne interpelacje wnieśli radni Paweł Koźbiał i Paweł Patrzałek. 

   

Ad.6. Wójt Adam Pałys poinformował, że szczegółowa Informacja z działalności  

w okresie między sesjami zostanie zamieszczona na Panelu Radnego, a następnie przedstawił 

informację z wykonania uchwał podjętych na XXVI Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój oraz  

z działalności Referatu Gospodarki Komunalnej.  

 

W trakcie odczytywania informacji, przybył radny Marian Mastaliński. Przewodniczący Rady 

poinformował zebranych, że w sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

Następnie, kierownicy referatów przedłożyli informacje z działalności Referatu 

Inwestycji, Rozwoju Gminy i Środowiska, Referatu Finansów oraz Referatu 

Organizacyjnego, Promocji i Kultury. 

 

Na pytanie radnego Grabowskiego dotyczące zaplecza hali sportowej, Wójt odpowiedział, że 

z hali widowiskowej istnieje przejście do hali sportowej, gdzie wydzielone są dwie garderoby 

dla wykonawców. 

Radny Lasak poprosił o bardziej szczegółowe informacje odnośnie nieruchomości  

w miejscowości Strażnik. 

Wójt uściślił, że nieruchomość położona w Strażniku o powierzchni 1,05 ha obecnie widnieje 

jako własność Skarbu Państwa. Jednakże w wyniku scalenia gruntu obejmującego 

miejscowość Zagajów powinna być własnością gminy. Stąd wniosek do Wojewody 

Świętokrzyskiego o wpisanie jako właściciela tej nieruchomości Gminy Solec-Zdrój zamiast 



Skarbu Państwa. Po uregulowaniu stanu prawnego, prawdopodobnie zostanie ogłoszony 

przetarg na sprzedaż tej nieruchomości. 

Radny Grabowski zapytał, czy kontrola NIK została już zakończona. 

Wójt odpowiedział, że tak i obecnie gmina czeka na to, jakie będzie dalsze postępowanie. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił, że Informacja została przyjęta. 

Informacja – w załączeniu. 

 

 Ad.7. Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu-Zdroju za 2020 rok zostało zamieszczone na Panelu 

Radnego. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag do Sprawozdania. Przewodniczący Rady ogłosił, 

że Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

 Ad.8. Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie z realizacji zadań  

z zakresu wspierania rodziny za 2020 rok zostało zamieszczone na Panelu Radnego. Nikt  

z obecnych nie zgłosił uwag do Sprawozdania. Przewodniczący Rady ogłosił, że 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

 Ad. 9a/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie zmiany Załącznika do uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 

ich pobierania był omawiany na posiedzeniu komisji stałych i otrzymał ich pozytywną 

rekomendację. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod jej adresem, w związku z czym poddał 

uchwałę pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 0 – przeciw, 0 – 

wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/155/2021 w sprawie określenia szczegółowych zasad 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 

ich pobierania – w załączeniu. 

 

 Ad. 9b/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Solec-Zdrój w 2021 roku” był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną 

rekomendację. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod jej adresem, w związku z czym poddał 

uchwałę pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 0 – przeciw, 0 – 

wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/156/2021 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Solec-Zdrój w 2021 

roku” – w załączeniu. 

 

 Ad. 9c/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych  

w Gminie Solec – Zdrój na lata 2021 – 2024” był szczegółowo omawiany na posiedzeniach 

komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Nikt z obecnych nie 

zgłosił uwag pod adresem uchwały, w związku z czym uchwała została poddana pod 

głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 0 – przeciw,  

0 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/157/2021 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Działań na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych w Gminie Solec – Zdrój na lata 2021 – 2024” – w załączeniu. 

 



 Ad. 9d/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Solec - Zdrój był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji 

stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Nikt z obecnych nie zgłosił 

uwag pod jej adresem, w związku z czym poddał uchwałę pod głosowanie. Za przyjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/158/2021 w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Solec - Zdrój – w załączeniu. 

 

 Ad. 9e/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Solec-Zdrój na terenie Gminy Solec - Zdrój był szczegółowo 

omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną 

rekomendację. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały, w związku z czym 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/159/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Solec-Zdrój na terenie Gminy Solec - Zdrój 

– w załączeniu. 

  

 Ad. 9f/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie stanowiska Rady Gminy w sprawie Projektu „Planu Strategicznego dla Wspólnej 

Polityki Rolnej” oraz innych dokumentów związanych z rozwojem obszarów wiejskich był 

szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich 

pozytywną rekomendację. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod jej adresem, w związku  

z czym poddał uchwałę pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 0 – 

przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/160/2021 w sprawie stanowiska Rady Gminy w sprawie Projektu „Planu 

Strategicznego dla Wspólnej Polityki Rolnej” oraz innych dokumentów związanych  

z rozwojem obszarów wiejskich – w załączeniu. 

 

 Ad. 9g/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-Zdrój na lata 2021 – 2032 był 

szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich 

pozytywną rekomendację. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod jej adresem, w związku  

z czym poddał uchwałę pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 0 – 

przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/161/2021 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec-

Zdrój na lata 2021 – 2032 – w załączeniu. 

 

 Ad. 9h/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w zmiany budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2021 rok był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Nikt  

z obecnych nie zgłosił uwag pod jej adresem, w związku z czym poddał uchwałę pod 

głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 0 – przeciw,  

0 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/162/2021 w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2021 rok –  

w załączeniu. 

 

 Ad. 9i/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały nr XIII/75/2019 Rady Gminy Solec-Zdrój  

z dnia 3 grudnia 2019 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Solec-Zdrój był szczegółowo omawiany na posiedzeniach 

komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Nikt z obecnych nie 



zgłosił uwag pod jej adresem, w związku z czym poddał uchwałę pod głosowanie.   

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/163/2021 w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały  

nr XIII/75/2019 Rady Gminy Solec-Zdrój z dnia 3 grudnia 2019 roku w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Solec-Zdrój – w załączeniu. 

  

 Ad. 9j/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi był 

szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich 

pozytywną rekomendację. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod jej adresem, w związku  

z czym poddał uchwałę pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  

0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/164/2021 w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi – w załączeniu. 

 

 Ad. 9k/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie przeprowadzenia  

Referendum Ludowego był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji stałych Rady 

Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod jej 

adresem, w związku z czym poddał uchwałę pod głosowanie.  Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/165/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji o opinię w sprawie 

przeprowadzenia Referendum Ludowego – w załączeniu. 

 

 Ad. 9l/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu Konstytucyjnego był szczegółowo omawiany na posiedzeniach 

komisji stałych Rady Gminy i otrzymał ich pozytywną rekomendację. Nikt  

z obecnych nie zgłosił uwag pod jej adresem, w związku z czym poddał uchwałę pod 

głosowanie.  Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących 

się. 

Uchwała Nr XXVII/166/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji o poparcie Rządu Tymczasowej 

Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego 

– w załączeniu. 

  

 Ad. 9m/ Przewodniczący Paweł Patrzałek poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zwolnienia z opłaty i zwrotu części opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, należnej w 2021 

roku. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag pod adresem uchwały.  Za przyjęciem uchwały 

głosowało 9 radnych, 2 – przeciw, 2 – wstrzymujących się. 

Uchwała Nr XXVII/167/2021 w sprawie zwolnienia z opłaty i zwrotu części opłaty za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia  

w miejscu sprzedaży, należnej w 2021 roku– w załączeniu. 

 

 Ad.10. Wolne wnioski i zapytania: 

 

Radny Eryk Grabowski: 

- na jakim etapie znajduje się sprawa chodnika w Wełninie; 

- odnośnie rewitalizacji parku zgłasza, iż palisada mająca podtrzymywać kładkę została 

wykonana niedbale; 

- prośba o organizację spotkania Komitetu Rewitalizacyjnego; 

- kogo obejmują bilety ulgowe do kina; 

- zgłasza konieczność oczyszczenia poboczy przy drodze przez Wełnin; 

- czy w ramach rewitalizacji zagrożone jest położenie przewodu energetycznego; 



- jak funkcjonuje pojemnik na zakrętki. 

 

Radny Grzegorz Lasak: 

- czy w ramach rewitalizacji parku, możliwe jest posadzenie drzew przed rozpoczęciem prac 

budowlanych; 

- prośba o zamieszczenie harmonogramu prac przy rewitalizacji; 

- prośba o organizację spotkania z przedsiębiorcami i przedstawicielami rolników; 

- prośba o udrożnienie rowów przy drodze Solec-Piasek Mały oraz oczyszczenie poboczy 

przy drodze Solec-Zborów, chodzi głównie o wykarczowanie istniejących zakrzaczeń; 

- prośba o popularyzację wśród mieszkańców działania pulsoksymetru, urządzenia 

badającego saturację, czyli stan wysycenia krwi tlenem. 

 

Radny Włodzimierz Grabda: 

- brak znaków kierunkowych „Kolonia Zagajów” i „Piasek Mały” przy drodze Solec-Piasek 

Wielki; 

- na jakim etapie jest sprawa kanalizacji w Pasku Małym. 

 

W trakcie wystąpienia radnego Grabdy, obrady opuścił radny Marcin Nurek. 

 

Radny Marian Mastaliński: 

- czy istnieją możliwości ograniczenia budowy masztów telefonii komórkowej.  

 

Radny Paweł Patrzałek: 

- informuje, że zakrętki z pojemnika będą przekazywane w porozumieniu z Panią Dyrektor 

szkoły w Solcu osobom potrzebującym; 

- kiedy mieszkańcy będą mogli zgłaszać swoje uwagi i wnioski odnośnie zmiany 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego; 

- na jakim etapie znajduje się realizacja drogi łączącej ulicę Kościuszki z ulicą Partyzantów; 

- prośba o zamieszczenie harmonogramu wykonywania prac przy rewitalizacji; 

- czy zostały już rozpoczęte prace związane z zaprojektowaniem i wykonaniem znaków 

kierunkowych w miejscowości Solec-Zdrój; 

- prośba o zaplanowanie modernizacji budynku Ośrodka Zdrowia (elewacja) i znajdującego 

się przy nim parkingu (położenie kostki); 

- prośba o interwencję przy ulicy Polnej 18, gdzie po przyjściu ulewnych opadów, woda 

zalewa całą szerokość ulicy, co utrudnia korzystanie z niej; 

- prośba o rozbudowę oświetlenia przy ulicy Żeromskiego, które obecnie kończy się przy 

posesji nr 16; 

- prośba o zamieszczenie na stronie internetowej Urzędu Gminy wizualizacji wykonywanej 

rewitalizacji. 

 

Wójt Gminy: 

- dokumentacja i projekt odnośnie chodnika w Wełninie zostały już złożone przez powiat. Po 

wydaniu decyzji w tej sprawie, Rada Gminy będzie procedować udział gminy w tej 

inwestycji; 

- rewitalizacja parku nie jest jeszcze zakończona i nie było odbioru tego zadania; 

- w okresie pandemii nie preferuje się organizacji zebrań. Przypomina, że zadaniem Komitetu 

Rewitalizacyjnego było nakreślenie kierunków rewitalizacji, a nie monitorowanie tego, jak 

idzie zadanie inwestycyjne; 

- zwróci się do GCK o zamieszczenie na stronie internetowej informacji na temat biletów do 

kina; 

- wystąpi do PZD o oczyszczenie poboczy dróg powiatowych i udrożnienie znajdujących się 

przy nich rowów; 

- liczy, że pomimo trudności położenie przewodu energetycznego dojdzie do skutku; 

- pojemnik na zakrętki powstał jako inicjatywa oddolna, uczy zasad segregacji i pomocy 



potrzebującym; 

- uchwała w sprawie zmiany MPZP zostanie przesłana do Wojewody. Jeżeli nie będzie uwag 

do niej, nastąpi wdrażanie postepowania i wówczas mieszkańcy zostaną zawiadomieni  

o możliwości składania wniosków w tej sprawie; 

- rewitalizacja parku ma być zakończona jesienią, więc wcześniejsze sadzenie drzew nie jest 

konieczne; 

- ogólny harmonogram prac rewitalizacyjnych zostanie udostępniony; 

- przedsiębiorcy zgłaszają indywidualnie swoje problemy i wspólnie zastanawiamy się nad 

ich rozwiązaniem. Jeżeli spotkanie z przedsiębiorcami i rolnikami doszłoby do skutku, 

zorganizowane byłoby w formie online; 

- prośba do powiatu o udrożnienie rowu przy drodze na Piasek Mały zostanie ponowiona; 

- informacja na temat działania pulsoksymetru zostanie zamieszczona na stronie internetowej 

Urzędu Gminy; 

- brak znaków kierunkowych przy drodze Solec-Piasek Wielki zostanie zgłoszony do 

powiatu; 

- na przełomie stycznia i lutego została odebrana dokumentacja dot. kanalizacji, obecnie 

analizowane są możliwości pozyskania środków przeznaczonych na to zadanie; 

- nie mamy możliwości zablokowania budowy masztów telefonii komórkowej, a zdania na 

temat budowy takich masztów w strefie uzdrowiskowej są podzielone; 

- w sprawie drogi łączącej ulicę Kościuszki z ulicą Partyzantów i ulicą Nowowiejską została 

zlecona specjalistyczna analiza, na podstawie której oparta będzie potrzeba realizacji tego 

zadania; 

- odnośnie Ośrodka Zdrowia, została podpisana umową na wykonanie windy. 

Prawdopodobnie w tym roku zakończy się sprawa sądowa odnośnie gruntu i wówczas 

zostanie opracowany plan modernizacji i powiększenia parkingu. 

 

Radny Eryk Garbowski: 

- czy pale użyte do budowy palisady posiadają atest; 

- ponawia prośbę o spotkanie Komitetu Rewitalizacyjnego; 

- w imieniu mieszkanki ul. Cichej wnosi prośbę o przesunięcie wjazdu na jej posesję. 

 

Z-ca Wójta: 

- palisada z pali będzie wykonana od nowa. Ze względu na specyfikę terenu, wykonawca 

zdecydował, że prefabrykuje betonowy fundament zamiast wylewać go na miejscu; 

- na etapie procedowania pozwolenia na budowę, mieszkanka ul. Cichej złożyła odwołanie od 

niego. Podnoszone przez nią argumenty nie miały wpływu na układ drogowy i odwołanie to 

nie zostało uwzględnione. Obecnie, każda korekta wiązałaby się prawdopodobnie ze zmianą 

pozwolenia na budowę, co mogłoby mieć wpływ na termin zakończenia całej inwestycji. 

 

Radny Grzegorz Lasak: 

- prośba o spotkanie z przedsiębiorcami wynika z wielu zgłaszanych przez nich wątpliwości  

i pytań, np. odnośnie prowadzonej rewitalizacji czy budowy parkingu przy hali 

widowiskowej. 

 

Wójt Gminy: 

- wszelkie prace wykonywane są zgodnie z projektem, a parking przy hali został tak 

zaprojektowany, aby obejmował jak najwięcej miejsc. 

  

Ad.11. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy 

Paweł Patrzałek zakończył XXVII Sesję Rady Gminy Solec-Zdrój. 

 

Protokołowała:                                                                                         Przewodniczący Rady 

 

Monika Dybał                                                                                                    Paweł Patrzałek 


